



- ☑ 中国最美海岸风光巡礼 | 崂山环海公路 + 中国最美滨海路 + 海滨落日风车街
- ☑ 特别安排全景透明巴士体验 | 环绕中国最美滨海公路，尽览碧海蓝天绝景
- ☑ 青岛啤酒文化深度体验 | 纯生啤酒无限畅饮 + 啤酒花生 + 鲜酿文化
- ☑ 山东独家浪漫体验 | 南法风情下午茶 + 红酒品鉴 + 海景浪漫时光
- ☑ 网红爆款景点一次打卡 | 火炬八街 + 孤独的鲸 + 布鲁维斯沉船 + 海滨灯塔 + 风车街
- ☑ 特色渔村文化体验 | 中国合掌村海草房 + 中国最美渔村 + 滨海渔家风情
- ☑ 山东人文历史巡礼 | 明水古城 + 章丘古韵 + 海岱楼钟书阁 + 风筝文化体验
- ☑ 特别安排互动体验 | 渔家采茶（6-9月限定）+ DIY 水饺体验 + 非遗手作体验



8 天 7 晚魅力山东青岛&威海 (青岛/威海/烟台/潍坊/淄博/明水古城)

CN8TAQ 行程从 2026 年 9 月适用

第一天 吉隆坡-青岛（机上用餐）

酒店：4 钻青岛国信红岛国际会展中心酒店或同级

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后准备飞往青岛。抵达后入住酒店休息。

第二天 青岛（早/午/晚餐）

酒店：4 钻青岛国信红岛国际会展中心酒店或同级

早餐后，前往**青岛啤酒纯生之旅**走进青岛最具代表性的啤酒文化体验项目，深入了解青岛啤酒的发展历史与酿造工艺。特别安排**啤酒无限畅饮**，搭配**经典啤酒花生**，在浓郁麦香中感受“啤酒之都”青岛的独特魅力。接着，前往**大鲍岛文化街区**，这里是老青岛历史文化的重要发源地之一，融合传统街巷与潮流创意元素，是一个“可逛、可玩”的时尚街区特别安排体验特色**非遗手工 DIY——好事“楂”堆**，亲手感受传统工艺文化魅力，为旅程增添趣味体验。**栈桥**建于 1892 年，是一座 440 米长的海上长廊自陆地延伸入海，尽头的回澜阁为青岛近代史的见证。特别安排登上青岛城市高空观景地标，仅需 **45 秒即可直达 369 米高空**。站在云端之上，将青岛海岸线、红瓦绿树与现代城市景观尽收眼底，感受震撼视觉体验。随后，前往**八大关**，漫步青岛最具异国风情的八大关景区，汇聚德式、英式、法式等多国建筑风格，被誉为“**万国建筑博览会**”。



青岛纯生之旅



大鲍岛



栈桥

第三天 青岛-威海 4H（早/午/-）

酒店：4 钻威海建国璞隐酒店或同级

早餐后，前往参观中国小合掌村**海草房**是胶东半岛沿海地区独有的传统民居建筑，其最显著的特点是厚实的海草苫顶，被誉为“中国最具生态价值的民居”之一。2006 年，海草房制作技艺被列入山东省非物质文化遗产名录。接着，前往威海荣成海域的热门打卡地-**布鲁维斯沉船**。巨大的船体静静搁浅于海岸线，斑驳锈迹与湛蓝天形成强烈视觉对比，宛如一座凝固在时间里的海上遗迹，极具工业美感与摄影张力。随后，漫步于**风车落日大道**，蓝天碧海与彩色风车交织成最浪漫的海岸风光。最后，走进**韩乐坊**，这里是中国距离韩国最近的城市街区，街头遍布地道韩式小吃摊，自费品尝热腾腾的炒年糕、香喷喷的鱼饼等美味，感受浓浓的韩风氛围。

****冬季限定（12 月 20 日 - 次年 3 月）特别安排：【天鹅湖——赏天鹅】**每年冬季，大批野生大天鹅飞抵荣成越冬，洁白优雅的身影在湖面悠然游弋，与碧海蓝天构成绝美冬日画卷，是冬季限定的人气自然景观。



海草房



布鲁维斯沉船



韩乐坊

第四天 威海-烟台 1.5H（早/午/晚餐）

酒店：4 钻烟台华侨开元酒店或同级

早餐后，前往参观**火炬八街**是烟台最具人气的网红街区，融合了咖啡馆、文创小店与潮流市集，充满年轻活力与艺术氛围，是拍照、闲逛和体验烟台城市新风貌的好去处。随后，走进风景宜人的**悦海公园**，辽阔海景、纯白灯塔与浪漫秋千相互映衬，勾勒出唯美滨海画卷。接着，前往乘坐**观光透明巴士**沿着中国最美滨海公路前行，一路欣赏壮阔的海岸线与蔚蓝海景。特别安排浪漫**南法风情下午茶**，享用精致**蛋糕、甜点、水果、特色饮品及红酒品鉴**。在优雅惬意的氛围中放慢脚步，感受宛如置身南法海岸般的悠闲时光，为旅程增添一份精致与仪式感。



火炬八街



悦海公园



第五天 烟台-潍坊 3H（早/午/-）

酒店：4 钻潍坊莱仕顿大酒店或同级

早餐后，前往人气热门打卡地——**孤独的鲸**。巨大的鲸鱼艺术装置静静矗立，与天空与城市景致相互映衬，营造出独特的治愈与艺术氛围，仿佛诉说着关于自由与远方的故事。随后，前往**时光塔（外观）**是潍坊地标性建筑之一，以现代设计展现城市新风貌，远观塔身，感受时光与现代交织的象征意义。前往参观**潍坊风筝博物馆（周一闭馆）**，这里收藏了来自各个历史时期、形态各异的精美风筝，展示了潍坊作为“世界风筝之都”的悠久历史与精湛技艺。最后，前往潍坊最热闹的**泰华步行街**，这里集购物、美食、休闲于一体，热闹非凡。****如遇闭馆无法观看 免费景点无法退费**



孤独的鲸



时光塔（外观）



潍坊风筝博物馆

第六天 潍坊-淄博 1.5H-明水 1.5H（早/午/晚餐）

酒店：4 钻古城特色清照泉城易安悦酒店同级

早餐后，前往**海岱楼钟书阁**，这是一座以“书籍”为灵感设计的楼阁，融合齐鲁文化精髓，登高远眺，可将淄博市景尽收眼底。随后，前往**八大局市场**，这是一个集美食、购物、娱乐于一体的百年市集，因“淄博烧烤”爆红网络，成为体验最地道烟火气的打卡胜地。接着，前往**明水古城**是章丘四大名镇之一，其治所城池就在现今的古城位置，这座古城已有 1000 余年的历史。明水古城最大的特色就是将整个景区与著名的百脉泉泉群融为一体。古城不是“有水的景观”，而是“建在水上的古城”。您可以在古城内直接看到壮观的墨泉、梅花泉、百脉泉等名泉，泉水穿街走巷，构成了古城的灵魂。同时了解传统工艺文化，包括**铁匠文化体验馆、传统布坊及章丘衙署**。晚上欣赏大型特色演出**《泉秀》**，将泉水的美妙和灵动融入其中，为观众提供全新的视觉体验。在表演中，观众可以欣赏到泉水风光、古典乐舞、诗歌旁白、无人机表演、高科技灯光音响等多种元素，感受一场古往今来的动人篇章。

****冬季限定特别安排（12 月 20 日 - 次年 3 月）原行程【海岱楼钟书阁 + 八大局】特别升级为：【冰川童话冰瀑（含门票）】**

层层冰瀑在寒冬中自然凝结，晶莹剔透的冰柱与雪景交织，仿佛置身童话世界。阳光映照下，冰瀑闪耀出梦幻光彩，营造出独特而震撼的冬日景致，是冬季限定的人气打卡胜地。特别安排入园欣赏，感受属于山东冬天独有的冰雪浪漫魅力。



明水古城



墨泉



百脉泉

第七天 明水-青岛 3.5H（早/午/晚餐）

酒店：4 钻青岛胶东国际机场华美达酒店或同级

早餐后，前往“海上第一名山”**崂山**，沿着被誉为“**中国最美环海公路**”的海岸线前行，一侧山峦叠翠，一侧碧海无垠，山海相依的壮丽景致令人陶醉。特别安排体验地道渔家文化：**6 月至 9 月期间安排渔家采茶体验（提供茶篓、茶帽）**，亲身感受茶农采摘乐趣，体验崂山茶文化魅力；**其他季节特别安排 DIY 水饺体验**，感受北方传统饮食文化与渔家生活乐趣。随后前往被誉为“中国最美渔村”的特色滨海渔村，感受原生态渔村风情，体验独具魅力的海岸生活氛围，为山东独家特别安排体验项目。特别安排欣赏有“青岛维多利亚港”美誉的**浮山湾夜景灯光秀**。高楼灯光与海湾夜色交相辉映，绚丽光影倒映海面，勾勒出浪漫迷人的城市天际线，展现青岛独特滨海都会魅力。****浮山湾夜景灯光秀（周一停演）**冬季限定特别安排（12 月 20 日 - 次年 3 月）【果园水果采摘-草莓采摘体验】**特别安排冬季限定草莓采摘体验，走进果园亲手采摘新鲜草莓，感受田园采果乐趣。每位特别赠送草莓 300 克体验份量，香甜多汁，体验山东冬日限定的田园乐趣。**（外带需另付费）**



崂山-最美环海公路



青山渔村

第八天 青岛-吉隆坡（早/机上用餐）

早餐后，前往青岛国际机场，办理登记手续返回吉隆坡。

备注：
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。
指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。
若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

8D7N Charming Qingdao & Weihai
(QINGDAO/WEIHAI/YANTAI/WEIFANG/ZIBO/MINGSHUI ANCIENT TOWN)
CN8TAQ | Itinerary valid from September 2026

DAY 1: KUALA LUMPUR– QINGDAO (MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to depart for **Qingdao**. Upon arrival, transfer to the hotel and check in for rest.

DAY 2: QINGDAO (B/L/D)

After breakfast, embark on the **Tsingtao Pure Draft Beer Experience**, where can discover the history and brewing process of China's most iconic beer brand. Enjoy **unlimited freshly brewed Tsingtao beer** served with classic beer peanuts while experiencing the unique charm of Qingdao, the "City of Beer." Next, visit **Dabaodao Cultural District**, one of the birthplaces of old Qingdao's history and culture. Blending traditional alleyways with modern creative elements, this vibrant district offers a unique cultural atmosphere. A special **Intangible Cultural Heritage DIY Experience – "Hawthorn Delight"** is included, allowing to experience traditional craftsmanship firsthand. Continue to **Zhanqiao Pier**, Qingdao's iconic landmark. Built in 1892, this 440-metre pier extends gracefully into the sea, with the historic Huilan Pavilion standing proudly at its end as a witness to Qingdao's modern history. Then, ascend to Qingdao's iconic **369-metre Observation Deck**, reaching the summit in just 45 seconds. Enjoy breathtaking **360-degree panoramic views** of Qingdao's coastline, red-roofed architecture, lush greenery, and modern skyline from above. Afterwards, stroll through **Badaguan Scenic Area**, renowned as the **"World Architecture Museum."** This picturesque district features beautifully preserved German, British, French, and other European-style villas set amidst tree-lined avenues.

DAY 3: QINGDAO-WEIHAI (B/L/-)

After breakfast, visit the **Seagrass Houses**, also known as the "Chinese Gassho Village." Unique to the Jiaodong Peninsula, these traditional seaside dwellings are distinguished by their thick seagrass-thatched roofs and are recognised as one of China's most eco-friendly forms of traditional architecture. In 2006, the craftsmanship of building Seagrass Houses was listed as a Shandong Provincial Intangible Cultural Heritage. Next, proceed to the famous **BRUWIS Shipwreck**, one of Rongcheng's most popular photo spots. Resting quietly along the shoreline, the massive rusted vessel creates a striking contrast against the blue sea and sky, resembling a frozen maritime relic with a unique industrial charm that attracts photography enthusiasts from around the world. Continue to the **Sunset Windmill Coastal Road**, where colourful windmills, the endless blue sea, and breathtaking coastal scenery combine to create one of Weihai's most romantic landscapes. Finally, explore **Hanlefang Night Market**, located in one of the Chinese cities closest to South Korea. The lively streets are lined with authentic Korean street food stalls, where can enjoy local favourites such as tteokbokki (spicy rice cakes) and fish cakes at your own expense while soaking in the vibrant Korean atmosphere.

Winter Special (20 December – March): A special visit to **Swan Lake**, where thousands of wild swans migrate to Rongcheng every winter. Watch these graceful birds glide across the lake against the backdrop of the blue sea and sky, creating a breathtaking winter landscape unique to the season.

DAY 4: WEIHAI-YANTAI (B/L/D)

After breakfast, visit **Torch 8th Street**, one of Weihai's most popular Instagram-worthy attractions. Lined with trendy cafés, boutique stores, and creative lifestyle shops, this vibrant street is filled with youthful energy and artistic charm, making it the perfect place for sightseeing and photography. Next, proceed to **Yuehai Park**, where the breathtaking coastline, iconic white lighthouse, and romantic seaside swings create a picture-perfect setting. Enjoy the tranquil atmosphere as the blue sea and open sky blend into a stunning coastal landscape. Continue with a ride on the **Panoramic Sightseeing Glass Bus**, travelling along one of China's Most Beautiful Coastal Roads. Relax and admire the spectacular coastline, crystal-clear waters, and picturesque seaside scenery through the bus's transparent windows. A special highlight of the day is the **Afternoon Tea Experience**. Indulge in an elegant selection of cakes, pastries, fresh fruits, specialty beverages, and a **wine tasting** while enjoying a leisurely afternoon in a refined setting, offering the charm and romance of the French Mediterranean coast.

DAY 5: YANTAI-WEIFANG (B/L/-)**Hotel: Mingshui Ancient City Yanyue Hotel or similar**

After breakfast, visit the popular **Lonely Whale**, a famous Instagram-worthy attraction featuring a giant whale sculpture set against the backdrop of the sky and cityscape. The striking artwork creates a peaceful and artistic atmosphere, symbolizing freedom, hope, and the spirit of exploration. Next, enjoy an exterior visit to the **Time Tower**, one of Weifang's modern landmarks. Its contemporary architectural design represents the city's rapid development while serving as a symbolic connection between the past and the future. Continue to the **Weifang Kite Museum (closed on Mondays)**, home to an impressive collection of beautifully crafted kites from different historical periods. The museum showcases Weifang's rich heritage as the **"World Kite Capital"** and highlights the city's long-standing kite-making traditions and craftsmanship. Finally, head to **Taihua Walking Street**, Weifang's bustling shopping and entertainment district. Lined with retail outlets, local delicacies, cafés, and leisure attractions, it is the perfect place to experience the city's vibrant atmosphere.

Remarks: In the event that the **Weifang Kite Museum is closed due to Mondays** or other unforeseen circumstances, it will be replaced by an exterior visit or omitted. As it is a complimentary attraction, **no refund or replacement will be provided.**

DAY 6: WEIFANG-ZIBO-MINGSHUI (B/L/D)**Hotel: Qingdao Licang Jiahua Hotel or similar**

After breakfast, visit **Haidai Tower Zhongshuge**, a uniquely designed cultural landmark inspired by the theme of books and literature. Blending the essence of Qilu culture with modern architectural aesthetics, the tower offers panoramic views of Zibo City from above. Next, proceed to **Badaju Market**, a century-old marketplace that combines local food, shopping, and entertainment. The market gained nationwide popularity through the viral success of Zibo Barbecue and has become one of the best places to experience the city's authentic local lifestyle and vibrant atmosphere. Continue to **Mingshui Ancient City**, one of the four historic towns of Zhangqiu with a history spanning over 1,000 years. The most distinctive feature of the ancient city is its seamless integration with the famous Baimai Spring. Rather than simply featuring water scenery, it is truly an "Ancient City Built on Water." Visitors can admire renowned springs such as Mo Spring, Plum Blossom Spring, and Baimai Spring, with crystal-clear spring water flowing through the streets and alleys, forming the soul of the ancient city. You will also gain insight into traditional craftsmanship through visits to the Blacksmith Culture Experience Hall, Traditional Weaving Workshop, and Zhangqiu Yamen (Ancient Government Office). In the evening, enjoy the spectacular large-scale performance "Spring Show" (Quan Xiu). Combining the beauty and spirit of spring water with music, dance, poetry narration, drone performances, and advanced lighting and sound effects, the show presents a captivating visual feast that brings the history, culture, and charm of Jinan to life.

Winter Special Upgrade (20 December – March): The **original itinerary Haidai Tower Zhongshuge + Badaju Market will be replacement to Icefall Fairyland (Admission Included)**. During winter, magnificent layers of naturally formed icefalls create a magical frozen landscape. Sparkling icicles and snow-covered scenery resemble a fairytale world, while sunlight reflects brilliantly off the ice, producing a breathtaking winter spectacle. This seasonal attraction offers a unique opportunity to experience the romantic charm of Shandong's winter wonderland.

DAY 7: MINGSHUI-QINGDAO (B/L/D)

After breakfast, visit **Mount Laoshan**, known as the **"No.1 Coastal Mountain in China."** Travel along the scenic coastal highway, widely regarded as **China's Most Beautiful Seaside Road**, where lush mountains meet the endless blue sea, creating breathtaking panoramic views. A special local cultural experience has been arranged from **June to September**, enjoy a **traditional tea-picking experience** at a local fishing village, complete with a tea basket and hat, while learning about the renowned Laoshan tea culture. During other seasons, participate in a **DIY Dumpling-Making Experience**, where can discover the culinary traditions of northern China and the simple lifestyle of the local fishing community. Next, visit one of **China's Most Beautiful Fishing Villages**, an exclusive Shandong experience. Immerse yourself in the charm of this authentic coastal village and appreciate its tranquil fishing culture and picturesque seaside scenery. In the evening, enjoy the spectacular **Fushan Bay Light Show**, often referred to as "Qingdao's Victoria Harbour." Watch as dazzling lights illuminate the city skyline and reflect beautifully across the bay, creating a stunning display of colour and showcasing Qingdao's unique coastal metropolitan charm. *(The Fushan Bay Light Show is not available on Mondays.)

Winter Special (20 December – March): Enjoy a Strawberry Picking Experience at a local orchard. Pick and taste freshly harvested strawberries while experiencing the charm of Shandong's winter countryside. **Each guest will receive 300g of complimentary strawberries. (Additional strawberries for takeaway are available at your own expense.)**

DAY 8: QINGDAO-KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, transfer to Qingdao Jiaodong International Airport and proceed with check-in formalities for your flight back to Kuala Lumpur

Remarks. Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions.

Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.

Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged.

Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.

In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese itinerary shall prevail.